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Obec Suchonice

Suchonice 29, 783 57 Tršice
tel.č.: 585 957 179 | e-mail: starosta@suchonice.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 10 Zastupitelstva obce Suchonice

konané dne 11. 10. 2023 v Suchonice od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: Dle prezenční listiny
Omluveni:
Neomluveni:
Předsedající: Dopitová Jitka
Zapisovatel*: Michaela Serynová
Ověřovatelé zápisu: Filip Velen, Jitka Růžičková

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení a schválení programu

Zasedání zastupitelstva obce Suchonice bylo zahájeno v 18 hodin starostkou obce Ing.  Jitkou Dopitovou.
Starostka konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno a informace o konání zasedání byla podle § 93 odst. 1
zákona o obcích zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu Suchonice a současně i na elektronické úřední
desce.  Starostka dále  z  prezenční  listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1)  konstatovala,  že  je
přítomno  7  členů  zastupitelstva  (z  celkového  počtu  7  členů  zastupitelstva),  takže  zastupitelstvo  je
usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích.)

Dále  upozornila,  že  průběh  zasedání  zastupitelstva  je  nahráván  a  požádala  přítomné  hosty  o  podpis
na prezenční listinu.

 

Starostka určila ověřovatele zápisu: Filip Velen a Jitka Růžičková

Provedením zápisu pověřila paní Michaelu Serynovou.

Následně seznámila přítomné s navrženým programem.

 

Program:

1. Zahájení a schválení programu
2. Kontrola usnesení z minulého zasedání
3. Zpráva o hospodaření obce k 30. 9. 2023
4. Rozpočtová opatření 11/2023, 12/2023 a návrh rozpočtového opatření č. 13/2023
5. Právní zástupce obce
6. Změna čísla vyhlášky - Daň z nemovitosti
7. Nabídka společnosti PRINS
8. Kulturní akce na rok 2024
9. Prodej zbylých dlažebních kostek
10. Prodej dětská skluzavka
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11. Prodej kalamitního dřeva z hřiště
12. Změna ve složení povodňové komise
13. Betonové zátarasy
14. Odstranění znečištěného stavebního odpadu s příměsí dřeva a plastů z pozemku 464/2
15. Nabídka bank - uložení volných prostředků obce
16. Žádost o převod části zastavěného pozemku parc. č. st. 106
17. Různé
17.1. Vyhodnocení akce Suchonické hody
17.2. Akce rozsvícení vánočního stromu + posezení s důchodci
17.3. Směna pozemků před domy č. p. 83, 26, 52
17.4. Plná moc k zatupování člena honebního společenstva 
17.5. Mateřská škola přijmutí finančního daru

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje  program 10. zasedání Zastupitelstva obce Suchonice.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/10/2023 bylo schváleno.

2. Kontrola usnesení z minulého zasedání

S kontrolou usnesení seznámil předseda kontrolního výboru, Ing. Tomáš Hluší.

Starostka se  zeptala,  zda-li  se  chce někdo ke kontrole  usnesení  vyjádřit.  Nikdo se  nevyjádřil.  Starostka
ukončila diskuzi a nechala hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Suchonice bere na vědomí zápis kontrolního výboru o provedené kontrole usnesení
z 9. zasedání zastupitelstva obce, které se konalo 30. 8. 2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/10/2023 bylo schváleno.

3. Zpráva o hospodaření obce k 30. 9. 2023

Se zprávou o hospodaření seznámila paní Michaela Serynová. Stavy na bankovních účtech k 30. 9. 2023 – účet
u České spořitelny 9 078 277,30,- Kč, účet u RB 356 037,08,- Kč, u ČNB 2 761 886,98,- Kč, termínovaný účet
u ČS 0,- Kč. Celkem tedy 12 196 201,36,- Kč. Stav v pokladně 30. 9. 2023 činil 17 102,- Kč.

Starostka se zeptala, zda se chce někdo z přítomných k přednesené zprávě vyjádřit, nikdo se nevyjádřil a
dala hlasovat o návrhu usnesení. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Suchonice bere na vědomí zprávu o hospodaření obce k 30. 9. 2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/10/2023 bylo schváleno.

4. Rozpočtová opatření 11/2023, 12/2023 a návrh rozpočtového opatření č. 13/2023
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S rozpočtovými opatřeními č. 11/2023 a č. 12/2023 a návrhem rozpočtového opatření č. 13/2023 seznámila
přítomné Michaela Serynová.

Starostka se zeptala, zda-li má někdo dotaz. Nikdo se nevyjádřil. Starostka ukončila diskuzi a nechala hlasovat
o návrhu usnesení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Suchonice bere na vědomí rozpočtová opatření č. 11/2023 a č. 12/2023 a schvaluje
návrh rozpočtového opatření 13/2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/10/2023 bylo schváleno.

5. Právní zástupce obce

Dle dohody na posledním zasedání zastupitelstva starostka předložila nabídku advokátní kanceláře Švára &
Stříž advokáti, s.r.o., se kterou bude navázána spolupráce. 

Starostka se zeptala, zda-li má někdo dotaz. Nikdo se nevyjádřil. Starostka ukončila diskuzi a nechala hlasovat
o návrhu usnesení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje  nabídku právních služeb Advokátní kanceláře Švára & Stříž
advokáti, s.r.o. a pověřuje starostku podpisem smlouvy. Zároveň schvaluje vypovězení smlouvy s právní
kanceláří Sokol, Novák, Trojan, Doleček a partneři, advokátní kancelář.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/10/2023 bylo schváleno.

6. Změna čísla vyhlášky - Daň z nemovitosti

Starostka informovala o chybě při vložení nové OZV k dani z nemovitosti do Sbírky zákonů. Obec na minulém
zasedání přiřadila číslo 3/2023 obecně závazné vyhlášce k dani z nemovitosti , ale při vložení do Sbírky zákonů
bylo této vyhlášce přiřazeno číslo 1/2023. Chyba je nyní opravena, OZV je v pořádku a platná. V tuto chvíli je
vhodné, aby zastupitelstvo schválilo nový název vyhlášky. 

Starostka se zeptala, zda-li má někdo dotaz. Nikdo se nevyjádřil. Starostka ukončila diskuzi a nechala hlasovat
o návrhu usnesení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Suchonice  schvaluje  úpravu  chyby  v  číslování  vyhlášky  k  Dani  z  nemovitosti
na 1/2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/10/2023 bylo schváleno.

7. Nabídka společnosti PRINS

Starostka informovala, že pan místostarosta oslovil společnost Prins, která se zabývá sanacemi zdí a předala
panu Dvořákovi  slovo.  Místostarosta řekl,  že oslovil  tuto společnost,  která by měla zpracovat protokol  o
vlhkostním průzkumu s návrhem sanačních opatření pro odstranění příčin a důsledků vlhkosti zdiva hřbitovní
zdi. Hřbitovní zeď je vlhká a na spoustě míst se rozpadá. Starostka doplnila, že jde o to, abychom přesně věděli
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jak máme tuto zeď opravovat s tím, aby byly opravy dobře udělané a výsledek vydržel déle. 

Paní Přidalová řekla, že základ zdi je z kamene, pokračovala, že zjišťovala možnosti oprav a jiná varianta než
návrh  realizační  firmy  není  nejspíš  možný.  Nabídka  společnosti  Prins  se  jí  zdá  vysoká.  Paní  Přidalová
se zeptala,  jaký navrhuje firma Prins postup oprav.  Pan Dvořák odpověděl,  že firma by udělala nejdříve
průzkum zdi a následně by navrhla možná řešení opravy. Pan Hluší se zeptal,  jestli  již firma řekla, jaké
jsou možnosti, pan Dvořák odpověděl, že toto by proběhlo až na základě průzkumu. Firma Prins je realizační
firma, ale realizaci těchto oprav můžeme dále poptávat i jinde. Starostka doplnila, že firma Prins by udělala
pouze analýzu, na základě které my můžeme oslovovat další firmy a zedníky na samotnou realizaci.

Starostka řekla, že je vhodné tuto analýzu udělat, aby nám bylo řečeno, jaké jsou možnosti oprav vzhledem
k vlhkosti zdi. Je totiž také možné, že nám firma nedoporučí např. topování protože by se mohlo za 10 let
oloupat a proto raději doporučí zeď udělat novou. Paní Přidalová řekla, že kamenný základ hřbitovní zdi je
z kaple, která stála u MŠ a při jejím rozebrání se tyto kameny použily jako základ zdi. Pan Dvořák řekl, že to je
sice pravda, ale tato zeď může také spadnout a co bude pak. Paní Růžičková řekla, že se jí zdá cena vysoká a
stálo by za to oslovit ještě jinou stavební firmu, která dělá také tyto opravy a požádat ji o nabídku zdarma. 

Starostka se zeptala, zda-li má někdo dotaz. Nikdo se nevyjádřil. Starostka ukončila diskuzi a nechala hlasovat
o návrhu usnesení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje objednání protokolu od společnosti Prins o vlhkostním průzkumu
s návrhem sanačních opatření pro odstranění příčin a důsledků vlhkosti zdiva. 

Výsledek hlasování:
Pro: 2 / Proti: 2 (Přidalová, Růžičková) / Zdrželo se: 3 (Dvořák, Hluší, Horák)

Návrh usnesení nebyl přijat.

8. Kulturní akce na rok 2024

Starostka informovala o naplánovaných kulturních akcích na rok 2024:

10. – 11. 2. MASOPUST + KARNEVAL

26. 4. PÁLENÍ ČARODĚJNIC

12. 5. DEN MATEK

27. 6. PASOVÁNÍ PŘEDŠKOLÁKŮ

29. 6. DĚTSKÝ DEN - ZAHÁJENÍ PRÁZDNIN

24. 8. ROZLOUČENÍ S PRÁZDNINAMI

27. – 29. 9. SVATOVÁCLAVSKÉ HODY

29. 11. ROZSVÍCENÍ VÁNOČNÍHO STROMKU

15. 12. POSEZENÍ S DŮCHODCI

Poznamenala, že 26. 4. by proběhla akce ve spolupráci s MŠ, kdy MŠ vymyslí veškerý program a my bychom
se na tom podíleli. 27. 6. ohlásila MŠ akci pasování předškoláků, kterou stejně jako letos pořádá nejen pro
předškoláky ale pro veřejnost. Dětského dne 29. 6. by se opět ujala Jaruška Urbánková. O pořádání akce
Rozloučení s prádzninami 24. 8. by starostka opět poprosila manželé Horákovi ve spolupráci s myslivci. Pan
Horák souhlasil, že rádi srpnovou akci dobrovolně udělají a řekl jestli by byl někdo z občanů ochoten ujmout
se pořádání jiných kulturních akcí. Starostka souhlasila, že budeme velmi rádi, pokud se pořádání akcí někdo
ujme a řekla, že je možnost se kdykoliv přihlásit. 

Starostka  se  zeptala,  jestli  všichni  souhlasí  s  datumy  a  jestli  nemá  někdo  návrh  na  jinou  akci.  Nikdo



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 5 / 11

se nevyjádřil. Starostka uzavřela diskuzi a nechala hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje kulturní akce 10. – 11. 2. MASOPUST + KARNEVAL, 26. 4.
PÁLENÍ ČARODĚJNIC, 12. 5. DEN MATEK, 27. 6. PASOVÁNÍ PŘEDŠKOLÁKŮ, 29. 6. DĚTSKÝ DEN -
ZAHÁJENÍ PRÁZDNIN, 24. 8. ROZLOUČENÍ S PRÁZDNINAMI, 27. – 29. 9. SVATOVÁCLAVSKÉ HODY,
29. 11. ROZSVÍCENÍ VÁNOČNÍHO STROMKU, 15. 12. POSEZENÍ S DŮCHODCI.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/10/2023 bylo schváleno.

9. Prodej zbylých dlažebních kostek

Starostka informovala, že se na obec obrátil pan Radek Sojka s žádostí o odkoupení nevyužitých dlažebních
kostek,  které  jsou  již  dlouhou  dobu  umístěny  směrem na  Čelechovice.  Prodejní  cena  by  byla  3,-Kč/kus
a místostarosta doplnil, že je jich cca 750. 

Starostka se zeptala, zda-li má někdo dotaz. Nikdo se nevyjádřil. Starostka ukončila diskuzi a nechala hlasovat
o návrhu usnesení. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Suchonice  schvaluje  prodej  dlažebních  kostek  panu  Radkovi  Sojkovi.  Cena
kostek 3 Kč/ks. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/10/2023 bylo schváleno.

10. Prodej dětská skluzavka
blok 10-1

Starostka informovala, že se bavila s bývalou i současnou paní ředitelkou MŠ o tom, že na bývalém pozemku
MŠ stojí dětská skluzavka. MŠ opět potvrdila, že o tuto dětskou skluzavku nemá zájem. Všichni se také shodli
na tom, že není vhodné skluzavku umisťovat do lesíka a proto starostka navrhla nabídnout dětskou skluzavku
k prodeji.  Paní Přidalová navrhla možnost přesunout dětskou skluzavku na hřiště u Sokolovny. Starostka
poznamenala, že pak bychom museli vypracovat řád hřiště a nesli bychom odpovědnost. Dodala, že zde máme
již 2 krásná dětská hřiště. Pan Dvořák navrhl nechat hlasovat o dvou návrzích usnesení, se starostkou navrhli
znění druhého usnesení. 

Starostka se zeptala, zda-li má někdo dotaz. Nikdo se nevyjádřil. Starostka ukončila diskuzi a nechala hlasovat
o návrzích usnesení. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Suchonice  schvaluje  umístění  dětské  sklulzavky  na  pozemek  parc.  číslo  466/1,
katastrální území Suchonice. 

Výsledek hlasování:
Pro: 2 / Proti: 3 (Dvořák, Horák, Velen) / Zdrželo se: 2 (Dopitová, Hluší)

Návrh usnesení nebyl přijat.

blok 10-2

Starostka nechala hlasovat o druhém návrhu usnesení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje prodej dětské skluzavky nejvyšší nabídce obálkovou metodou.
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Nabídky mohou zájemci doručit do 23. 10. 2023 17:00. Výběr proběhne tříčlennou komisí 1. 11. 2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 3 (Hluší, Přidalová, Růžičková)

Usnesení č. 9/10/2023 bylo schváleno.

11. Prodej kalamitního dřeva z hřiště

Starostka vysvětlila, že se jedná o dvě spadlé lípy, které spadly při srpnové bouřce. Po likvidaci kalamity
na hřišti byly dva kmeny, které pomáhal likvidovat p. Daněk, který následně projevil zájem o tyto dva kmeny.
Ty by chtěl odkoupit a použít na tvorbu soch. Zájem projevil také pan Eschler, který by si na řezbu vybral také
větší kmeny. Místostarosta informoval, že bylo osloveno i několik škol, např. Tovačov a Bystřice pod Hostýnem,
ale ti zájem neprojevili. Starostka tedy navrhla, aby se panu Daňkovi prodaly dva kmeny za cenu palivového
dříví, panu Eschlerovi nechalo vybrat dřevo, které by využil na svou tvorbu a zbytek by se prodal za cenu
palivového dříví na otop. Paní Růžičková se zeptala jaká je aktuální cena palivového dříví. Pan místostarosta
řekl, že je to oněch 1 500 Kč/m3 pro lípu. 

Starostka se zeptala, zda-li má někdo dotaz. Nikdo se nevyjádřil. Starostka ukončila diskuzi a nechala hlasovat
o návrzích usnesení. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje  prodej  kmene a větví  vykácené lípy panu Romanu Daňkovi
za cenu 1 500 Kč/m3. Prodej dřeva dle výběru panu Eschlerovi za cenu 1 500 Kč/m3. Prodej zbývajícího
dřeva ze spadených lip zájemcům za 1 500 Kč/m3. Zájemci se přihlásí do pondělí 23. 10. 2023 do 17:00.
V případě více zájemců proběhne slosování tříčlennou komisí.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/10/2023 bylo schváleno.

12. Změna ve složení povodňové komise

Starostka informovala, že z důvodu personálních změn je třeba změnit složení povodňové komise. Nové složení
by tedy bylo: Ing. Jitka Dopitová - předseda, Ing. Petr Dvořák - tajemník, Michaela Serynová - člen, Ing. Tomáš
Hluší - člen, Filip Velen - člen, Tomáš Horák - člen, Lucie Smékalová - člen. 

Starostka se zeptala, zda-li má někdo dotaz. Nikdo se nevyjádřil. Starostka ukončila diskuzi a nechala hlasovat
o návrzích usnesení. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Suchonice  schvaluje  změnu  složení  povodňové  komise:  Ing.  Jitka  Dopitová  -
předseda, Ing. Petr Dvořák - tajemník, Michaela Serynová - člen, Ing. Tomáš Hluší - člen, Filip Velen - člen,
Tomáš Horák - člen, Lucie Smékalová - člen. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/10/2023 bylo schváleno.

13. Betonové zátarasy
blok 13-1

Starostka  informovala,  že  se  znovu  nabídly  betonové  zátarasy  ve  formě inzerátů,  ale  nikdo  se  neozval.
Starostka navrhla nabídnout nabídnout zbývající betonové zátarasy zdarma s podmínkou vlastního odvozu. 

Starostka se zeptala, zda-li má někdo dotaz. Nikdo se nevyjádřil. Starostka ukončila diskuzi a nechala hlasovat
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o návrzích usnesení. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje  nabídnout zbývající  betonové zátarasy zdarma s podmínkou
vlastního odvozu zájemcem. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12a/10/2023 bylo schváleno.

blok 13-2

Místostarosta navrhl zrušit předchozí usnesení č. 7/6/2023, které se týká prodeje betonových zátarasů. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Suchonice revokuje usnesení 7/6/2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12b/10/2023 bylo schváleno.

14. Odstranění znečištěného stavebního odpadu s příměsí dřeva a plastů z pozemku 464/2

Starostka informovala, že odvoz zeminy a kamení z pozemku parc. č. 464/2, kterého bylo dle vážních lístků
288,48 tun doposud stál 92 701,96 Kč. Starostka informovala, že na předmětném pozemku zůstala hromada
stavební  suti,  která  obsahuje  příměs  dřeva,  železa,  plastů  a  dalšího  materiálu,  protože  tuto  směs  už
odběrné místo odmítlo odebrat. Nabídku na likvidaci tohoto materiálu zaslaly společnosti Resta a LO Haná.
Po zveřejnění podkladu byla doplněna poptávka o nabídku společnosti Smětal. 

Starostka a místostarosta informovali, že v případě, že by se vytřídil plast, papír, dřevo, sklo a tam zůstal
stavební materiál  včetně kovů,  tak by odpad přijala Resta za cenu 550 Kč bez DPH za tunu. Pokud by
se  hromada  nevytřídila,  může  se  zbývající  stavební  suť  odvézt  do  Mrskles,  ale  za  cenu  2  245  Kč  bez
DPH. Místostarosta doplnil, že dhad zbývajícího odpadu je 20-30 tun. Starostka se zeptala, jestli má někdo
nějaký návrh. Paní Růžičková řekla, že by bylo dobré zaplatit někoho na DPP na vytřízení tohoto odpadu třeba
i za 1 000 Kč/hod. Třídění by mohlo probíhat s pomocí nakladače a rovnou by se třídilo co tam nepatří. Pan
Horák řekl,  že  se  toto  musí  skloubit  s  termínem,  kdy by přijel  nakladač tak,  aby i  případný pracovník
na dohodu byl schopen nastoupit. Pan Horák ještě doplnil, že pokud bude doma, sám pomůže, ale musí se znát
den. Padl návrh vyhlásit obecní brigádu a pan místostarosta řekl, že se určitě bude muset počítat se všedním
dnem. Pan Hluší řekl,  že by byla ideální sobota, ale místostarosta odpověděl, že bohužel Resta v sobotu
nefunguje. Starostka řekla, ať dá kdokoliv vědět o někom, kdo by byl ochoten pomoct s tříděním odpadu. Paní
Růžičková řekla, že by bylo potřeba aby se znal termín odvozu alespoň 3-4 dny předem. Starostka řekla, že až
bude znát datum odvozu odpadu, informuje zastupitele o předpokládaném termínu, ale nedokáže říct, kolik dní
dopředu to bude. Paní Růžičková se zeptala, jestli odvoz bude dělat pan Jeřábek. Starostka odpověděla, že to
odmítl a doporučil jiného člověka na odvoz a nyní to opět domluví. Dále se zastupitelé dohodli na tom, že
brigáda dobrovolníků  by  mohla  proběhnout  o  víkendu.  Pan Horák  se  zeptal,  jestli  je  možnost  hromadu
rozhrnout nakladačem a nabídl Růžičkův traktor s nakladačem, paní Růžičková souhlasila, že se to může
zkusit.

Starostka se zeptala, zda-li má někdo dotaz. Nikdo se nevyjádřil. Starostka ukončila diskuzi a nechala hlasovat
o návrzích usnesení. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje odvoz znečištěného stavebního odpadu z pozemku p. č. 464/2
ostatní plocha.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 13/10/2023 bylo schváleno.

15. Nabídka bank - uložení volných prostředků obce

Starostka informovala, že v září skončil termínovaný vklad u České spořitelny. Starostka poptala nabídky bank
na  nové  uložení  vkladu.  Konkrétně  se  poptávaly  nabídky  na  spořící  účet,  termínovaný  vklad
3  měsíce,  termínovaný  vklad  6  měsíců  a  termínovaný  vklad  12  měsíců.  Nejlépe  vychází  banka  ČSOB,
kde máme úrok na 3 měsíční a 6 měsíční vklad 6%. Všechny ostatní nabídky bank jsou nižší. 

KB spořící účet s úrokovou sazbou na 3 měsíce 6%, na 6 měsíců 5,6 %. Moneta nabídla termínovaný vklad
na 3 měsíce 5,5%, 6 měsíců 5,7%, 12 měsíců 5%. Česká spořitelna nabídla na termínovaný vklad na 3 měsíce
úrok 5,5%, na 6 měsíců 5,1%, na 12 měsíců 4,5%. Raiffeisen banka nabídla na termínovaný vklad 3 měsíce
úrok 4,9%, na 6 měsíců 4,6%, na 12 měsíců 4,8%.

Starostka informovala, že ČNB nyní zrušila úročení vkladů bankám, takže banky v tuto chvíli zvedly úrokové
sazby na úvěrech a snížili % na vkladech. ČSOB ale přislíbila, že vzhledem k tomu, že nám nabídku dali, tak
nám slíbenou úrokovou sazbu podrží. Starostka pokračovala, že nejlépe vychází nabídka ČSOB. Podmínkou je
zřízení účtu u ČSOB, který bude veden zdarma. Pan Hluší se zeptal, proč nedát všechny finance na 6 měsíců.
Starostka řekla, že sazba u 3 i 6 měsíců je stejná a bylo by dobré raději vklad rozložit, aby byly peníze
k dispozici i za 3 měsíce vzhledem k plánovaným investicím na příští rok. A pokud peníze nebudou v danou
chvíli potřeba, můžou se zase poslat peníze na půlroční termínovaný vklad. 

Starostka se zeptala, zda-li má někdo dotaz. Nikdo se nevyjádřil. Starostka ukončila diskuzi a nechala hlasovat
o návrzích usnesení. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje  uložení prostředků na 3 měsíční  termínovaný vklad ve výši
4 mil. Kč a na 6 měsíční terminovaný vklad ve výši 5 mil. u společnosti Československé obchodní banky a.s.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/10/2023 bylo schváleno.

16. Žádost o převod části zastavěného pozemku parc. č. st. 106

Starostka informovala,  že při  nedávné rekonstrukci  cest  se žádalo o  souhlas Státní  pozemkový úřad při
rekonstrukci části cesty u bytovek. Státní pozemkový úřad s tím souhlasil a dal si podmínku, aby obec požádala
o bezplatný převod části pozemku. Starostka pokračovala, že v tuto chvíli oni už zaslali podklady, starostka
oslovila geodetku, která nám zaměřuje. Bude se komunikovat následně i s družstvem, které je tam v nájmu.
Starostka  řekla,  že  tímto  chtěla  všechny  informovat,  že  se  to  řeší  a  až  bude  vše  připraveno,  bude
zastupitelstvo hlasovat. 

Starostka se zeptala, zda-li má někdo dotaz. Nikdo se nevyjádřil. Starostka ukončila diskuzi a nechala hlasovat
o návrzích usnesení. 

17. Různé

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.
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17.1. Vyhodnocení akce Suchonické hody

Starostka informovala, že 28. září proběhla mše v kostele. V pátek 29. září proběhl odpoledne program pro
děti, kde byl domluven kolotoč, obří skluzavka a animovaný program. Večer pak zábava s kapelou. 

Starostka se zeptala, zda-li má někdo dotaz. Nikdo se nevyjádřil. Starostka pokračovala.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

17.2. Akce rozsvícení vánočního stromu + posezení s důchodci

Starostka řekla, že nás do konce roku čeká Rozsvícení vánočního stromku a posezení s důchodci. Starostka
navrhla, že by nám na Rozsvícení vánočního stromku zazpívala MŠ, stejně jako loni. Už je s MŠ domluvené, že
by nacvičili nějaké vystoupení. Budou perníčky a punč a pro všechny kdo by následně chtěl, by bylo posezení
v Sokolovně. Starostka vyzvala všechny, pokud by někdo věděl o někom, kdo by upekl perníčky, připravil
občerstvení nebo chtěl nějak pomoct, ať o sobě dá vědět, bude velmi ráda. Punč zařídí obec. 

Na Posezení s důchodci, by stejně jako loni vystoupily děti z MŠ, program bude trochu obměněn. Dále řekla,
že má možnost nechat udělat přednášku o bylinkách a tinkturách od malovýrobce, který se tomu věnuje, ale
samozřejmě záleží  na následující  diskuzi  ohledně vhodnosti.  Dále  proběhla diskuze o  možném programu
na Posezení  s  důchodci.  Paní  Růžičková  navrhla,  že  by  se  mohl  pozvat  ještě  nějaký  jiný  program,  aby
se přítomní důchodci zdrželi na akci déle (harmonikář, který již v minulosti vystupoval anebo nějaké soubory
z okolí). Starostka požádala o zaslání nějakých tipů na e-mail.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

17.3. Směna pozemků před domy č. p. 83, 26, 52

Starostka informovala, že pan Radek Kratochvil požádal o směnu pozemků. Chtěl by směnit pozemek, který má
před domem tak,  aby jej  propojil  se  svou zahrádkou.  Starostka pokračovala,  že  se  o  této  směně bavila
i s dalšími třemi majiteli sousedních nemovitostí, těmi jsou paní Heimlová, pan Halžík a Jiří Kratochvíl, a pokud
by ti souhlasili, mohla by se směna pozemků udělat hromadně. Starostka předala zastupitelům materiály a
vysvětlila, že by se majitelům nemovitostí pustil chodník, po kterém skoro nikdo nechodí a udělal by se chodník
podél  cesty.  To znamená,  že by se protáhl  chodník od školky až na stávající  chodník,  takže by to  bylo
propojené. Navázalo by se na geometrický plán, který už byl vypracován dříve. Starostka pokračovala, že
už  mluvila  s  geodetkou,  kterou  informovala  a  ona  na  základě  toho  poslala  předložený  návrh
geometrického plánu. Pan Horák zareagoval, že by tato varianta byla bezpečnější a starostka odpověděla, že je
to přesně tak, že by lidé vystoupili z autobusu a šli ihned po chodníku. Paní Růžičková řekla, že by se mohl
zároveň vyměnit část pozemku od Navrátilů, který by se připojil k MŠ. Starostka odpověděla, že se jich zeptá,
jestli by souhlasili. 

Starostka se zeptala, zda-li má někdo dotaz. Nikdo se nevyjádřil. Starostka pokračovala.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí
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Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

17.4. Plná moc k zatupování člena honebního společenstva

Starostka  informovala,  že  pan  Tomáš  Horák  donesl  novou  plnou  moc  k  zastupování  člena  honebního
společenstva pro podání žádosti o mimořádné svolání valné hromady honebního společenstva a k zastupování
na jednáních valné hromady honebního společenstva.

Starostka se zeptala, zda-li má někdo dotaz. Nikdo se nevyjádřil. Starostka ukončila diskuzi a nechala hlasovat
o návrzích usnesení. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje udělit plnou moc k zastupování člena honebního společenstva
pro  podání  žádosti  o  mimořádné  svolání  valné  hromady  honebního  společenstva  a  k  zastupování
na jednáních valné hromady honebního společenstva panu Tomáši Horákovi. 

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Horák)

Usnesení č. 15/10/2023 bylo schváleno.

17.5. Mateřská škola - přijetí finančního daru

Starostka informovala, že se na nás obrátila MŠ s žádostí schválení přijetí finančního daru od firmy Poly
broker s.r.o. ve výši 10 000 Kč. Vzhledem k tomu, že jsme zřizovatelem MŠ, musíme přijetí daru schválit.

Starostka se zeptala, zda-li má někdo dotaz. Nikdo se nevyjádřil. Starostka ukončila diskuzi a nechala hlasovat
o návrzích usnesení. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje přijetí finančního daru pro Mateřská škola Suchonice od firmy
Poly broker s.r.o. ve výši 10 000 Kč. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 16/10/2023 bylo schváleno.

18. Diskuze a závěr

Starostka konstatovala, že byly vyčerpány všechny body z programu, a zeptala se, zda má někdo ještě nějaké
další věci k diskuzi.

Pan Hluší informoval, že měli zasedání farní rady, kde řešili osvětlení. Závěr je, že pokud by měli dávat finance
na osvětlení, tak je v tuto chvíli zásadní šetřit na střechu. Takže farní rada nesouhlasí se spolufinancováním
osvětlení. Místostarosta se zeptal, jestli už se šetší na střechu a jestli se poptává. Pan Hluší odpověděl, že už
se poptává. Předběžná cena je 1 500 000 Kč a aktuálně je našetřeno cca 500 000 Kč. Starostka se zeptala,
jestli se jedná o celou střechu nebo část. Pan Hluší odpověděl, že  by se jednalo o výměnu celé střechy -
krytina,  rýny,  hromosvody  a  kupole  nahoře  na  střeše.  Starostka  řekla,  že  údajně  byla  v  kostele  sbírka
na opravu střechy. Pan Hluší odpověděl, že ano. Starostka uozornila, že ti, kteří nechodí na mše pravidelně
toto nevědeli. Kdyby se tato informace dostala ke starostce dříve, mohla se výzva vložit do letáčků, které
se roznášely a určitě by spousta lidí ráda přispěla,, na svatováclavské mši bylo hodně lidí. Starostka nabídla
pomoc s propagací, ale potřebuje být informována. Pan Hluší řekl, že by se uspořádal benefiční koncert, jehož
výtěžek by šel na opravu střechy. Starostka nabídla pomoc s propagací, až bude více informací. 
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Pan  Hluší  se  zeptal,  jestli  je  už  uzavřená  pojistná  událost  na  to,  jak  zde  byla  bouřka  a  lípa  spadla
na oplocení hřiště. Starostka informovala, že pojistná událost ještě není uzavřená, protože pojišťovna chce
doložit faktury, ale pravda je taková, že škoda byla tak malá, že faktury jsou mizivé. Ale ještě faktury nejsou
všechny, protože ochranná síť na hřišti je v pořádku, a ta část hriště, která byla rozježděná se zasype hlínou,
nasype se travní semeno a bude to vyřešené.  Škoda je tedy opravdu malá, máme spoluúčast 5 000 Kč. Pokud
to bude nad 5 000 Kč, něco dostaneme a v opačném případě nic. 

Paní  Přidalová  se  zeptala,  jestli  se  oprava  trávníkové  plochy  konzultovala  s  panem  Králem.  Starostka
odpověděla, že pan Král byl ihned informován a v pondělí po akci sám přijel, trávník srovnal a dosypal travní
semeno. 

Pan Velen informoval, že se na hřišti opakovaně a často objevují žluté pravidelné fleky a mají podezření, že tam
někdo něco vylévá. Poprosil přítomné, aby když něco zahlédnou, dali vědět. Je možné, že tam někdo venčí psa.
Po krátké diskuzi bylo navrženo umístit cedulku "Zákaz vstupu se psem"?. 

Starostka informovala, že chvíli před zasedáním zastupitelstva zaslalo Bergasto žádost o vyjádření k tomu, že
chtějí udělat opláštění obvodových stěn. Všem zastupitelům zaslala podklad e-mailem a požádala je, aby se na
toto podívali. 

Starostka informovala,  že se na území obce objevila černá skládka,  o které informovala paní  Růžičková.
Starostka černou skládku nahlásila na Policii ČR, které toto dále šetří. Starostka zároveň kontaktovala starosty
vedlejších obcí s žádostí o spolupráci. Starostka poděkovala firmě Marius Pedersen, která ihned nabídla odvoz
a také poděkovala všem, kdo pomohl skládku rychle zlikvidovat. 

Paní Hacsiková se zeptala na datumy zbývajících letošních akcí. Starostka odpověděla, že rozsvícení vánočního
stromku je 1. 12. a setkání důchodců 15. 12. Paní Štěpánová se zeptala na čas konání vánočního tvoření věnců,
které pořádá MŠ a starostka odpověděla, že je od 16:30 na Sokolovně. 

Starostka ukončila zasedání 19:44. 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Filip Velen   ............................................................
 

Jitka Růžičková   ............................................................
 
Starostka Dopitová Jitka   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


